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Příjezd 
Do Bangkoku jsem letěl letadlem z Prahy přes Dubai. Letenky jsem kupoval v únoru přes web Emirates. 
V Dubaii jsem měl tam i zpátky vždy tři hodiny layover. Letenky mě celkem vyšly na asi 530 euro – nebyly 
nejlevnější, šlo tam letět lehce levněji přes Istambul. Na letišti v Bangkoku mě vyzvedl jeden příbuzný od 
kontaktní osoby (CP). Někteří ostatní studenti se museli do města dopravit metrem a CP je vyzvedli na 
zastávce. Naplánujte si přílet ve dne pokud je to možné, někteří CP dojíždí do bangkoku a tím pádem je 
pro ně noční vyzvedávání jen těžko možné. Pak s tím byl občas problém, že museli složitě řešit 
vyzvedávání přes kamarády. 
  
Ubytování 
Bydleli jsme na kolejích (dorms), 3 studenti na pokoji. Holky a kluci měli oddělené budovy, návštěvy byly 
zakázané a přísně kontrolované (kamery, strážci). Ale atmosféra byla příjemná, všude klimatizace, pítka, 
sprchy taky pěkné. Koleje byly v areálu nemocnice. Jsem opravdu rád že jsme bydleli všichni takhle 
pohromadě, myslím, že to naši stáž udělalo o hodně lepší.  
  
Stáž 
Při příjezdu mi moje CP ukázala, kam budu chodit do nemocnice, u koho se mám první den hlásit. První 
den jsem to samozřejmě měl potíže najít, ale hodní thajští studenti mi pomohli. Měl jsem preklinickou stáž 
na ústavu anatomie. Chodil jsem každý den na 9, původně mi doktorka řekla že tam budeme muset 
zůstávat do 4, ale tak to bylo akorát první den. Vždy jsme jí řekli, co všechno bychom chtěli ten den ve 
městě vidět, z čehož byla vždy hrozně nadšená a pustila nás domů už před obědem. Nakonec se tedy čas 
strávený v nemocnici zkrátil celkem na 2,5 hodiny denně a zbytek dne jsme všichni společně prochodili po 
Bangkoku.  
V červenci bylo v mojí nemocnici (Chulalongkorn hospital, Bangkok) celkem 22 studentů na stáži 
s IFMSA. Měli jsme opravdu skvělou partu, s většinou z nich jsme denně prozkoumávali město a určitě 
budeme ještě dlouho v kontaktu.  
  
Město 
Bangkok je super. Jídlo je levné, lidé příjemní a kultura úplně jiná než v Evropě.  
  
Cestování 
Z Bangkoku se dá cestovat letecky na některé ostrovy, stejnětak jako do vnitrozemí. Každý víkend jsme 
trávili mimo Bangkok. Viděli jsme Chiang Mai, vodopády v Kanchanaburi, Ayutyau. Na ostrovy ke konci 
stáže mi nezbyl čas, ale asi 8 lidí z naší skupiny si čas našlo a nemohli si to vynachválit.  
  
Certifikát 
Certifikát jsem obdržel poslední týden v úterý, kapesné o něco dříve. O kapesné jsme museli urgovat 
vedení tamní pobočky, jinak by nám ho dali později. Vyšli nám vstříc bez problému. 
  
Celkové zhodnocení 
Stáž se mi opravdu velmi líbila. Každému bych doporučoval si takhle vyjet, opravdu to stojí za to. Udělal 
jsem si spousta zahraničních kamarádů, neuvěřitelně rozšířil obzory a hlavně měl skvělý měsíc prázdnin, 
na který dlouho nezapomenu. 
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